
                                                                                                  

   

  
   
  

 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: Watertappunten scholen 
 
Naam en fractie: Bart Kagei, GroenLinks 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Afgelopen vrijdag (12 april) werd bekend dat er vanuit staatssecretaris Blokhuis budget 
beschikbaar is voor het realiseren van watertappunten op scholen; schoolpleinen. 
 
Op schoolpleinen door heel Nederland worden in de komende twee jaar zo’n duizend nieuwe 
watertappunten aangelegd. ,,Met 1000 watertaps op schoolpleinen die ook na schooltijd 
beschikbaar zijn voor de buurt maken we een mooie concrete stap vooruit in het terugdringen 
van overgewicht", zegt verantwoordelijk staatssecretaris Paul Blokhuis (VWS).  
Volgens hem worden veel schoolpleinen ook na schooltijd gebruikt om te spelen en te sporten. 
,,Met een watertap wordt het voor spelende kinderen veel aantrekkelijker om daar water te 
drinken en dan snel door te voetballen, in plaats van naar de supermarkt te gaan voor een blikje." 
 Scholen die zich aanmelden voor de subsidie kunnen driekwart van de kosten vergoed krijgen. 
De rest moeten ze zelf betalen. Maar Blokhuis benadrukt dat ook gemeenten of bijvoorbeeld 
buurtverenigingen dat laatste kwart voor hun rekening kunnen nemen. 
 
 
Vraag/Vragen: 

 Heeft Zevenaar zich hiervoor al gemeld en krijgen de Zevenaarse basisscholen dus een 
op korte termijn zo’n watertappunt en wordt water drinken (weer) gewoon? 


